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Abstract (en)
In this fire-proof shaft door, improved heat insulation towards the shaft side is achieved in the event of a fire on the floor side, as a result of which
the elevator shaft in case of fire is retained as an escape route for the fire brigade. A door box (24) is arranged on the floor side on a frame (23)
carried by a door suspension (14), made of profiled sheet and guided by a guide tongue (22). The door box (24) is filled with heat-insulating zones
and heat-insulating mats. Horizontal ribs (28) provided with ventilation holes are arranged on the shaft side on the frame (23). On the shaft side, the
ribs (28) carry heat-insulating boards (29) covering the front of the door. The first hollow space (30) formed by the heat-insulating boards (29) at a
distance from the frame (23) acts as a natural chimney in which fresh air designated by A circulates. <IMAGE>

Abstract (de)
Mit dieser brandsicheren Schachttür wird bei flurseitigem Feuer eine verbesserte Wärmedämmung zur Schachtseite hin erreicht, wodurch der
Aufzugsschacht im Brandfall der Feuerwehr als Fluchtweg erhalten bleibt. An einem von einer Türaufhängung (14) getragenen, aus Profilblech
bestehenden und von einem Führungsschwert (22) geführten Rahmen (23) ist flurseitig ein Türkasten (24) angeordnet, der mit Wärmedämmfeldern
und Wärmedämmmatten gefüllt ist. Schachtseitig sind am Rahmen (23) horizontale mit Lüftungslöchern versehene Spanten (28) angeordnet, die
schachtseitig die Türfront überdeckende Wärmedämmplatten (29) tragen. Der durch die vom Rahmen (23) beabstandeten Wärmedämmplatten (29)
gebildete erste Hohlraum (30) wirkt als natürlicher Kamin, in dem mit A bezeichnete Frischluft zirkuliert. <IMAGE>
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